
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 26. september 2023, kl. 19.00 

 
Til stede: Michael Stagebo, Charlotte Nørskov Jensen, Helle Rasmussen, Maibritt Nielsen & 
Preben Krog - Suppleant: Annalise Stagebo. suppleant. Birgit Dammann 
 
1. Godkendelse af referat fra d.12.09.23: 

a. Godkendt 
  

2. Generalforsamling 2024: 
a. Planlægning af generalforsamling 2024, der skal være på Fyn/Jylland siden, sted, dato, 

dirigent, referent. 
Vi satser på søndag d. 17/03-2024. Enighed om emne til dirigent, PK kontakter vedkom-
mende. Der undersøges muligheder i området omkring Middelfart og Fredericia. Emne til 
referent skal alle tænke over til næste møde.  
 PK kontakter et nyt emne til dirigent. Der ledes stadig efter egnede lokaler. Emne til 

referent har givet tilsagn. 
  

3. Udstillinger 2023:  
a. Aars: Opfølgning fra mødet d. 05/09-23. MS har talt med formanden for Kreds 7. Der er 

tilsyneladende kaos, flere bestyrelsesmedlemmer har forladt bestyrelsen og resten har 
ikke overblik. Det ser ud til at vi kan være sammen med en anden race i Sortebakkehal-
len i Nørager – MS har siden sidste møde været i kontakt med Beagleklubben, vi kan 
være i deres ring. 
 Vi skal dele ring med Beagleklubben og starter kl. 9.00. Vi kan gøre brug af den 

samme ringsekretær. MS er udstillingsleder.  
  

4. Udstillinger 2024: 
a. Planlægning af udstillinger 2024: 

Islandsk Fårehundeklub har sendt mail vedr. ønske om fremtidigt samarbejde mellem Få-
rehundene, Eurasierne og Chowerne. De har listet deres udstillinger for 2024 op og invi-
teret os til at deltage på de af udstillingerne som vi kunne ønske os. PK har givet tilsagn 
om, at vi deltager på udstillingen d. 20/04-24 på Sjælland. De øvrige skal der tages stil-
ling til, samt hvad vi ellers vil i 2024 – vi besluttede på sidste møde, at gå ned til 4 udstil-
linger pr. år. 
 Der blev sat datoer på de 4 udstillinger. PK går videre med Islandsk Fårehunde Klub. 
  

b. Da vi går ned til 4 udstillinger pr. år skal vi tage stilling til, hvad vi gør med konkurrencen 
vedr. årets klubvinder fremover. 
 2024 bliver sidste år hvor Klubvinder bliver afgjort med pointregnskab. Fremover laver 

vi én Klubvinderudstilling. 
  

5. Eventuelt: 
a. Bladet.  

 AS orienterede om, at der er 8 sider til bestyrelsen vedr. de punkter, som blev aftalt 
på sidste møde. PK sender oversigt over udstillinger 2024 og en opdateret pointliste. 

  
6. Næste møde: 

a. Næste møde: Afventer behov. Vi kan hurtigt indkalde til møde via Teams. 
  
 
Preben Krog 
Referent 


